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1 Föregående protokoll mm 

 
Inga kommentarer eller frågor gällande protokollet från 20 Mars 2023. 
 
Tanken var att kvällens möte skulle hållits tidigare i månaden, men har av olika skäl 
skjutits upp. På grund av sena återbud blev det en decimerad skara på mötet. 
 

 
 
 
 

2 Ekonomi 
- Christer meddelar att skulden på kontot nu är ca 34 000.  

 
- En stor del av årsavgifterna är fortfarande obetalda. Cirka 15 000 kr saknas. Vi 

måste hitta ett sätt som gör att vi får in avgifterna betydligt tidigare.  
 
Fråga till Christer: Vad innebär det i ökade räntekostnad för oss att alla 
andelsavgifter inte betalats?  
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3 Andelar 
- Två andelsbevis hatt bytt ägare sedan förra mötet.  
- Bosse har kontakt med en person som vill köpa andel. Bosse sänder 

kontaktuppgifter till Christer. När betalning kommit in skickar Christer över 
andelsbevis.  

- Ytterligare någon är intresserad.  
 

 
 
Bosse/ 
Christer 
 

4 Renovering 
Bo har kontrollerat möjligheten att koppla upp värmepumpen mot nätverket, för att 
på så vis kunna få information om värmeanläggningen fungerar. Värmepumpen har 
ingen wifi-enhet installerad.  
 
Efter kontakt med Statens Fastighetsverk (SFV) avseende muren mot kungsgården och 
dess föreliggande renoveringsbehov har kontaktpersonen meddelat han skulle besöka 
Dalby under våren. Vi bad att han skulle återkomma när besöket blev av, men vi har 
ännu inte fått någon återkoppling.  
 
Kommunen har kontaktats med anledning av den stora ombyggnaden av trottoar och 
väg, där vi upplever att nivåskillnaden mellan hus, parkering och trottoar ökat. Det har 
medfört att entrén till ytterdörren på Strädelängan blivit ännu brantare. Avvaktar 
resultat från kommunens undersökning och utifrån den får sedan en diskussion föras.  
Jonas har sökt kontakt med ansvarig person på kommunen, men ännu har inget möte 
kommit till stånd. Nedanstående punkter avvaktar vi med att driva vidare, tills efter 
möte med kommunen:  
 
Vi fortsätter att söka efter ett lämpligt (pris, material, storlek) förråd för våra 
trädgårdsmöbler. Bosse har hittat en tänkbar variant för ca 9000 kr. 
 
Grus har köpts in till parkeringen, men spridning av gruset avvaktar vi med tills 
kommunen har avslutat gatuarbetet utanför längan. Kyrkan står för en stor del av 
kostnaden eftersom vi delar på parkeringen och vi sköter inköp och spridning av gruset.   
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Stensättning mellan trottoar och ytterdörr skjuts upp tills arbetet med gång- och 
cykelbana färdigställts.  
 
Inga nya sprickor i huset har hittills dokumenterats i samband med kommunens arbete 
med gång- och cykelbana utanför huset.  
 

6 Aktiviteter 
 
Christer meddelar att sherryprovningen skjuts tills ett senare tillfälle.  
 
Romprovning genomfördes den 5 maj med 20 deltagare. Överskottet blev 1200 kr.   
 
Bosse kontaktar Sollan för att få igång planeringen inför höstens söndagscaféer. 
Planerad start 27 augusti.  
 
Peter Sommerstein har bokat tider för Salongen fram till nästa vår.  
 
Fotogruppen har bokat fem sammankomster fram till i januari. Sista dagen för inskick 
är den 31 augusti.  
 
Bosse har utlyst en fototävling på temat SOMMARNATT.  
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7 Övrigt   

8 Nästa möte 
 
Nästa styrelsemöte kommer att hållas i slutet av augusti. Kallelse kommer senare.  

 
 

 
Vid protokollet    
 
 
 
 
Bo Hallin 


